
Haarlem, 9 maart 2017 

Geachte Voorzitter en leden van de Commissie Ontwikkeling, 

Als voorgesteld voorzitter van wijkraad de Krim richt ik me tot u om met u te spreken over de 

voorgenomen bouw van 59 appartementen op het Pim Mulier Sportpark. In 2015 werden zowel 

ontwikkelaar als gemeente door de wijkraad op de hoogte gebracht dat het bouwen van een kleine 

maar uitzonderlijk hoge flat op een niet daarvoor bestemd stuk Haarlem op gefundeerde en 

zwaarwegende bezwaren zou stuiten. Oktober jongstleden gaf de gemeenteraad op basis van een 

feitelijk onjuist raadsstuk haar goedkeuring voor een omgevingsvergunning eerste fase. 

Op 8 december 2016 werden door Wijkraad de Krim en het Mendel College lijvige zienswijzen 

ingediend bij B&W tegen de voorgenomen bouw. Drie maanden zijn verstreken, maar de indieners 

hebben nog geen reactie mogen ontvangen van de gemeente.   

Afgelopen 2 februari stond ik hier ook om u over een alternatief, beter plan te vertellen. De 

onderliggende powerpointpresentatie was u toegestuurd, maar door tijdsgebrek had u die nog niet 

kunnen lezen. Daar was begrip voor en we gaven gelegenheid om in discussie te treden of eventuele 

vragen te stellen. Het bleef stil. 

Enkele weken geleden heeft ook het Haarlems Dagblad aandacht besteed aan het alternatieve plan 

wat leidde tot vele ondersteunende reacties op dit participatieve wijkinitiatief. De teneur was dat het 

alternatieve plan goed zou zijn voor Haarlem. 

Concreet vroegen we u, de Commissie Ontwikkeling, om de woontoren en het alternatieve plan 

onder de aandacht van de gemeenteraad te brengen met als doel de omgevingsvergunning eerste 

fase voor de bouw ervan van tafel te halen en participatief mee te denken over alternatieven. 

In verslagen van de afgelopen vergaderingen van zowel de commissie als de gemeenteraad wordt 

echter met geen woord gerefereerd aan deze onderwerpen. 

Middels deze inspreekmogelijkheid wil ik de commissie nogmaals verzoeken de onderwerpen 

aanhangig te maken bij de gemeenteraad.   

Zoals vijf weken geleden aangegeven zijn wij als wijkraad altijd bereid met u over deze onderwerpen 

van gedachte te wisselen. 

Komende week, op 14 maart, houdt wijkraad de Krim haar jaarvergadering. De voorgestelde 

woontoren, maar ook het momenteel in aanbouw zijnde sporthotel naast de ijsbaan, zullen op de 

agenda staan. Ook over dat laatste onderwerp denken we de komende maanden nog regelmatig met 

u van gedachten te moeten wisselen. 

Mochten de leden van de Commissie Ontwikkeling vragen hebben, dan kunnen die nu of anders 

schriftelijk worden gesteld. 

Dank u voor de geboden inspreektijd. 

Drs. Hans Pos, voorgesteld voorzitter wijkraad de Krim  
hanspos.hk@gmail.com,  
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